
BRM.0012.14.5.2016     
 

Protokół nr 17/2016 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 21 czerwca 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12
00

,  zakończyło się o godz.12
40

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Ocena stanu sanitarnego na terenie Parku Solankowego. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

3. Sprawy bieżące. 
 

Ad.1 Ocena stanu sanitarnego na terenie Parku Solankowego. 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawił materiał na temat: „Oceny stanu sanitarnego na terenie Parku Solankowego”, 

który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski- Przewodniczący Komisji: 

Jak radzicie sobie w okresie lata gdy są upały z tym, żeby nie było sinic w stawach? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

W zeszłym roku Straż Pożarna w ramach ćwiczeń nurkowała w stawie, poza tym 

uzupełnialiśmy poziom wody. 

W tym roku myślimy o narybieniu stawu w ryby drapieżne z uwagi na to, że jest bardzo 

dużo karasi.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Ile jest punktów z toaletami w Parku Solankowym? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Są toalety przy pawiu, tężniach oraz toi toi przy grillowisku.  
 

Zbigniew Zygora: 

W jakich godzinach te toalety są czynne? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Od godziny 10 do 22.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto odpowiada za utrzymanie czystości w toaletach? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Za utrzymanie czystości w toaletach przy pawiu odpowiada Zakładu Robót Publicznych, 

natomiast przy tężni PGKiM.  
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem omówionego materiału? 
 

głosowanie:    za głosowało –  5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
 

Ad.2 Sprawy wymagające opinii Komisji: 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na Komisję otrzymaliśmy dwa pisma z prośbą o zaopiniowanie przez 

Komisję projektów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Pierwszy projekt dot. planu zagospodarowania przestrzennego dla północnego obszaru 

„Osiedla Uzdrowiskowego”. Proszę p. Romualda Kaisera o przedstawienie projektu. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla północnego obszaru Osiedla Uzdrowiskowego. Projekt stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy teren zapisany jako 60 ZP/KP/KG jest strefą uzdrowiskową? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Skoro jest to strefa uzdrowiskowa na jakiej podstawie można w tym miejscu wyznaczyć 

parkingi? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Część tego terenu jest w strefie A. Wał jest granicą. Na mapie czerwona linia wyznacza 

obszar w strefie A. Poza wałem już tej strefy nie ma, dlatego można w tym miejscu 

wyznaczyć parkingi.  

Plany dotyczące parkingów były już od dawna, dlatego to zostało wyodrębnione.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W obszarze 64MN były ujęte wewnętrzne drogi, czy one zostały usunięte? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Tak, zostały zlikwidowane.  
 

Magdalena Łośko: 

Z tego co pamiętam były prowadzone rozmowy z PKP w związku terenem na którym ma 

powstać parking, czy już jest finał tych rozmów? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Problem dotyczy drogi dojazdowej, której właścicielem jest PKP.  Prowadzimy rozmowy 

z PKP o służebność i zmierzają one ku końcowi.  
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania.  
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Opinia komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie ulic: Macieja Wierzbińskiego i Rąbińskiej. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu   
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Czego dokładnie dotyczy zmiana? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Celem zmiany jest korekta układu drogowego polegająca na poprawie obsługi 

komunikacyjnej nieruchomości położonych w obszarze opracowania przeznaczonych 

pod usługi związane z działalnością uzdrowiskową oraz tereny zieleni parkowej.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Jeśli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Proszę teraz o przedstawienie kolejnego planu, który dot. obszaru położonego w rejonie 

ulic: Budowlanej, Poznańskiej, Gustawa Zielińskiego i al. Niepodległości.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Budowalnej, Gustawa Zielińskiego 

i al. Niepodległości. Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Jaki był główny cel tego projektu? 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

W poprzednim projekcie ul. Cicha była szersza i wchodziła w prywatne działki. Teraz jej 

parametry są zachowane i nie wchodzą na tereny prywatnych właścicieli. 
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Budowalnej, 

Gustawa Zielińskiego i al. Niepodległości? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
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Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

W materiałach na Komisję otrzymaliśmy również pismo dot. możliwości złożenia 

wniosków przez Komisję w związku z podjętą uchwałą nr XX/195/2016 z dnia 23 maja 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Batkowskiej  

i Warsztatowej oraz linii kolejowej Chorzów Batory – Tczew. Pismo stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 
 

Czy ktoś z państwa ma propozycje wniosków w zakresie tej uchwały? Nie widzę.  
 

Ad.3 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji:  

Czy w tym punkcie są sprawy do omówienia? 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Jakiś czas temu była mowa o tym, że od kortów w kierunku stawku ma powstać chodnik. 

Czy to jest aktualne? 
 

Magdalena Łośko: 

Tak. Na dniach mają zacząć się prace z tym związane.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne sprawy bieżące? Nie widzę. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Janusz Radzikowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


